

Homework for Reception-Advanced (RCA) Level  
Date due: 08/06/2025

الواجب البيتي للمستوى التمهيدي المتقدم  
تاريخ التسليم: ٢٠٢٥/٦/٨

### التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة موضوع (الحج) على الصفحة ٥١ في كتاب التربية الإسلامية-KG من فصل (مناسبات إسلامية) لترسيخ الفهم والاستيعاب والمناقشة شفهيًا على الأمور التالية داخل الفصل.
- Revise the subject of (HAJJ - Pilgrimage) on P.51 in the Islamic Education Book-KG from the chapter of (The Islamic Occasions) to consolidate understanding and answer the following questions in the classroom.

❖ في أي شهر هجري يُؤدى الحج؟

❖ In which Hijri month is Hajj performed?

○ مراجعة موضوع (عيد الأضحى المبارك) على الصفحة ٥٢ في كتاب التربية الإسلامية-KG من فصل (مناسبات إسلامية) لترسيخ الفهم والاستيعاب والمناقشة شفهيًا على الأمور التالية داخل الفصل.

- Revise the subject of (The Blessed Eid Ul-Adha) on P.52 in the Islamic Education Book-KG from the chapter of (The Islamic Occasions) to consolidate understanding and answer the following questions in the classroom.

❖ ما هي قصة عيد الأضحى المرتبطة بسيدنا إبراهيم عليه السلام؟

❖ What is the story of Eid Ul-Adha associated with our Prophet Ibraheem (PBUH)?

نشاط عملي: تذكروا موضوع (المسجد الحرام – الكعبة) ثم لونوا الصورة أدناه.

Activity: Memorise the subject of (The Grand Mosque – Ka'bah) then colour the picture below.

